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PROTOKÓŁ Nr XLIII/22

Z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dn. 28 
czerwca 2022 roku w lokalu Urzędu Gminy 

Ciechanów.

W Sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15
radnych.

Ponadto udział w Sesji wzięli:

1. Pan Marek Kiwit – Wójt Gminy
2. Pani Katarzyna Krupińska – Sekretarz

Gminy

3. Pani Wioletta Kujawa – Skarbnik Gminy
4. Pan Adam Olszewski – Radca Prawny
5. Pan Sławomir Rudnicki – Radny Powiatu

Ciechanowskiego



 

Przebiegobrad:

Obrady otworzył Pan Eugeniusz Olszewski –
Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów.
Powitał wszystkich obecnych oraz stwierdził
quorum władne do podejmowania
prawomocnych uchwał.

Przewodniczący poinformował o wniosku
Wójta Gminy Ciechanów o zmianę porządku
obrad tj. o wprowadzenie projektu uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez
Gminę Ciechanów porozumienia
międzygminnego w celu przygotowania i
realizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego
dla Partnerstwa Miejskiego Obszaru
Funkcjonalnego Ciechanowa.

 

Rada Gminy jednomyślnie przyjęła porządek
obrad.



Przewodniczący przedstawił porządek obrad 
wraz z wprowadzonymi zmianami:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2. Wnioski i uwagi do protokołu z poprzedniej

Sesji.
3. Sprawozdanie z działalności

międzysesyjnej Wójta.
4. Wypowiedzi radnych gminy.
5. Wypowiedzi i zapytania sołtysów.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na
rok 2022.

8. Podjęcie uchwały w sprawie ekwiwalentu
pieniężnego dla strażaków ochotników
Ochotniczej Straży Pożarnej,
uczestniczących w działaniach
ratowniczych, akcjach ratowniczych,
szkoleniach i ćwiczeniach.

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia
szczegółowych zasad ponoszenia



odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia
– w schronisku dla osób bezdomnych oraz
w schronisku dla osób bezdomnych z
usługami opiekuńczymi.

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia
Regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie Gminy Ciechanów.

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia
Aktualizacji Założeń do Planu Zaopatrzenia
w Ciepło, Energię Elektryczną i Paliwa
Gazowe dla Gminy Ciechanów na lata 2021
– 2036.

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia
szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług, w zakresie odbierania
odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych
odpadów, w zamian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania
Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia
Komunalnego.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie na własność gminy



nieruchomości gruntowej w miejscowości
Pęchcin.

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie przez Gminę Ciechanów
porozumienia międzygminnego w celu
przygotowania i realizacji Strategii Rozwoju
Ponadlokalnego dla Partnerstwa
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego
Ciechanowa.

16. Wolne wnioski i zapytania.
17. Odpowiedzi na pytania i wnioski.
18. Zamknięcie obrad.

 

Ad.2 Wnioski i uwagi do protokołu z 
poprzedniej Sesji.

Brak.

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności 
międzysesyjnej Wójta

Pan Wójt poinformował o zakończonej
inwestycji drogowej w m. Rykaczewo,
środkach z FOGR w wysokości 82 000,00 zł na



realizację drogi, podpisanej umowie z MIAS –
środki przyznano 5 sołectwom, podpisanej
umowie z firmą Plast-Bud na realizację
inwestycji  przy środkach z Polskiego Ładu
(pozyskane środki ok. 3,6 mln zł, cała
inwestycja ok .5,3 mln zł.), poinformował, że
trwa odwiert studni w Gumowie oraz
rozpoczęły się prace drogowe związane z
wykaszaniem poboczy, dodał, że sprzęt i
wykonanie nie spełnia oczekiwań.

Pan Wójt poinformował, że zostały przyznane
środki z Polskiego Ładu (II nabór) w wysokości
1,300 mln zł, jednocześnie wyraził swoje
rozczarowanie wysokością przyznanych
środków, bowiem Gmina złożyła 3 projekty na
łączną kwotę ok 15 mln zł.

Pan Wójt poinformował o dożynkach
gminnych, które planowane są 21.08.22 r.,
jednocześnie zachęcił Sołtysów o
wytypowanie delegacji z wieńcami
dożynkowymi.



Radni: M. Zarembska, R. Tryszczyński, P.
Piotrowski przybyli na Sesję RG.

 

Ad. 4 Wypowiedzi radnych gminy

Radny Kalman zwrócił się do Wójta o
udzielenie odpowiedzi na pytanie zadane na
poprzedniej Sesji odnośnie Sokołówka –
wymierzenia kary – czy jest wymierzona kara i
kto za nią zapłaci? Zwrócił się o dokończenie
remontów przystanków, które trwają od 2 lat
oraz o naprawę nawierzchni drogi przy ul.
Wrzosowej, której remont odbył się w m-cu
marcu br.

Radny Tomporowski poinformował, że
mieszkanka m. Kanigówek zdobyła tytuł Miss
Mazowsza.

Ad. 5 Wypowiedzi i zapytania sołtysów.

Brak.



Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Ciechanów.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej Gminy Ciechanów. Poinformowała,
że plan dochodów budżetu gminy ogółem
wynosi 42.313.060,40 zł, w tym dochody
bieżące w kwocie 39.288.060,40 zł, dochody
majątkowe w kwocie 3.025.000,00 zł. Plan
wydatków budżetu gminy ogółem wynosi
46.083.060,40 zł, w tym wydatki bieżące w
kwocie 34.089.309,11 zł, wydatki majątkowe
w kwocie 11.993.751,29 zł. W roku 2022 limit
na przedsięwzięcia przyjęto w kwocie
13.609.597,00 zł, w tym na wydatki bieżące
4.189.597,00 zł oraz na wydatki majątkowe w
kwocie 9.420.000,00 zł. W uchwale niniejszej
nie dokonano w tym zakresie żadnych zmian.
Różnica między dochodami a wydatkami,
stanowi deficyt budżetu w kwocie
3.770.000,00 zł, który zostanie pokryty
przychodami pochodzącymi z wolnych



środków w kwocie 3.770.000,00 zł. Przychody
w kwocie 2.120.000,00 zł, którymi są wolne
środki, przeznacza się na rozchody z tytułu
planowanej spłaty rat kredytu w kwocie
2.120.000,00 zł. Przychody budżetu w
wysokości 5.890.000,00 zł, rozchody w
wysokości 2.120.000,00 zł.

 

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów stosunkiem głosów:

Za – 14 głosów

Przeciw - 1

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na rok 
2022.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy
Ciechanów na rok 2022. Poinformowała, o
wprowadzonych zmianach w planie dochodów



budżetu gminy Ciechanów na 2022 rok:
zwiększa się dochody budżetu gminy na
2022 r. o kwotę 645.557,99 zł, zmniejsza się
dochody budżetu gminy na 2022 r. o kwotę
10.000,00 zł. Wprowadza się zmiany w planie
dochodów bieżących: zwiększa się dochody
bieżące o kwotę 595.557,99 zł, Wprowadza się
zmiany w planie dochodów majątkowych:
zwiększa się dochody majątkowe o kwotę
50.000,00 zł, zmniejsza się dochody
majątkowe o kwotę 10.000,00 zł. Wprowadza
się zmiany w planie wydatków budżetu gminy
Ciechanów na 2022 rok: zwiększa się wydatki
budżetu gminy na 2022 r. o kwotę
1.150.412,48 zł, zmniejsza się wydatki
budżetu gminy na 2022 r. o kwotę
244.854,49 zł. Wprowadza się zmiany w planie
wydatków bieżących: zwiększa się wydatki
bieżące o kwotę 1.089.793,65 zł, zmniejsza się
wydatki bieżące o kwotę 95.854,49 zł.
Wprowadza się zmiany w planie wydatków
majątkowych: zwiększa się wydatki
majątkowe o kwotę 60.618,83 zł, zmniejsza
się wydatki majątkowe o kwotę 149.000,00 zł.



Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła
zmiany w poszczególnych działach.

 Plan dochodów budżetu gminy ogółem wynosi
42.313.060,40 zł. Plan wydatków budżetu
gminy ogółem wynosi 46.083.060,40 zł,
Różnica między dochodami a wydatkami,
stanowi deficyt budżetu w kwocie
3.770,000,00 zł, który zostanie pokryty
przychodami pochodzącymi z wolnych
środków w kwocie 3.770.000,00 zł.

Radny Kalman poinformował, że ma pytania i
wątpliwości co do zapisów w projekcie
uchwały odnośnie inwestycji, zapytał,
dlaczego w jednym przypadku nie ma
wskazanych miejscowości a w innych są
wskazane?

Pani Skarbnik poinformowała, że te uwagi
były już wcześniej wyjaśniane.



Radny Kalman zadał pytanie odnośnie
wydatków inwestycyjnych, czy sprzedaż
działek gminnych w Ujazdówku to wydatek?

Pani Skarbnik potwierdziła.

Radny Kalman zapytał odnośnie sprzedaży
działki w Chruszczewie za 75 000,00 zł czy to
też jest wydatek?

Pani Skarbnik poinformowała, że już jest nowy
projekt, jednocześnie potwierdziła, że jest to
wydatek.

Radny Kalman poinformował, iż bazuje na
dostarczonych dokumentach.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że zaistniała
konieczność wprowadzenia zmian.

Radny Kalman odnośnie oświetlenia ulicznego
– koszt 150 000,00 zł, nie wiadomo, gdzie.



Pani Skarbnik odpowiedziała, że pod potrzeby
zgłoszeń i zamówień. Są uszczególnione
miejscowości, zgodnie z zleceniem.

Radny Kalman odnośnie funduszu sołeckiego
w m. Pęchcin – utwardzenie destruktem ul.
Wrzosowej, zapytał, dlaczego destruktem, a
nie zbudowanie, przebudowanie właściwie
nowej nawierzchni, tak jak mieszkańcy
wnioskowali?

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie zmian w uchwale
budżetowej Gminy Ciechanów na rok 2022
stosunkiem głosów:

Za – 14 głosów

Przeciw - 1



Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie 
ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej, 
uczestniczących w działaniach ratowniczych, 
akcjach ratowniczych, szkoleniach i 
ćwiczeniach.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały
w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla
strażaków ratowników Ochotniczej Straży
Pożarnej, uczestniczących w działaniach
ratowniczych, akcjach ratowniczych,
szkoleniach i ćwiczeniach. Poinformowała, że
nadzór prawny wskazał uwagi w treści
uchwały z dn. 27 maja 2022 r., które zostały
wprowadzone. Dodała, że podczas Komisji
Planowania Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Rady Gminy Ciechanów w dniu 27 czerwca
2022 roku została zaproponowana stawka 30
zł za udział w ćwiczeniach, która została
uwzględniona w powyższym projekcie.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków



ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej,
uczestniczących w działaniach ratowniczych,
akcjach ratowniczych, szkoleniach i
ćwiczeniach.

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w ośrodkach wsparcia – w schronisku 
dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla 
osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.

Pani Iwona Łukaszewska przedstawiła projekt
uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w
ośrodkach wsparcia – w schronisku dla osób
bezdomnych oraz w schronisku dla osób
bezdomnych z usługami opiekuńczymi.
Poinformowała, że dotychczas osoby
bezdomne kierowane do ośrodków wsparcia
nie ponosiły odpłatności, jeżeli dochód osoby
samotnie gospodarującej lub dochód na osobę
w rodzinie nie przekraczał kwoty kryterium
dochodowego, natomiast po nowelizacji
ustawy zostały wprowadzone nowe regulacje
dotyczące odpłatności osób bezdomnych w



schroniskach. Uporządkowano i
doprecyzowano miejsca, formy i standardy
udzielania schronienia, stąd konieczność
przyjęcia zasad odpłatności za pobyt w
ośrodkach wsparcia.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie ustalenia
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności
za pobyt w ośrodkach wsparcia – w schronisku
dla osób bezdomnych oraz w schronisku dla
osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi
stosunkiem głosów:

Za – 13

Przeciw – 1

Wstrzymujące – 1

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie 
uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Ciechanów. 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług, w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian 



za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.

Pani Sekretarz poinformowała, że powyższe
projekty uchwał były omawiane na
wczorajszym posiedzeniu Komisji Planowania
Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. Radni
zaproponowali zmiany odnośnie niektórych
zapisów, jednak każda zmiana wymaga
zaopiniowania, w związku z tym Wójt wnosi o
zdjęcie z porządku obrad pkt. 10 i pkt. 12.

Radni jednomyślnie przyjęli wniosek o zdjęcie
z porządku obrad pkt. 10 i pkt. 12.

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie 
uchwalenia Aktualizacji Założeń do Planu 
Zaopatrzenia w Ciepło, Energię Elektryczną i 
Paliwa Gazowe dla Gminy Ciechanów na lata 
2021 – 2036.

Pani Sekretarz przedstawiła powyższy projekt
uchwały. Poinformowała, że na wczorajszym
posiedzeniu Komisji Planowania Budżetu i
Rozwoju Gospodarczego Radni mieli uwagi



min. dotyczące niezaopatrywania przez Gminę
w ciepło, jednak nie można wykluczyć, że w
przyszłości nie będzie na terenie Gminy
zaopatrzenia w tego typu źródło.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia
Aktualizacji Założeń do Planu Zaopatrzenia w
Ciepło, Energię Elektryczną i Paliwa Gazowe
dla Gminy Ciechanów na lata 2021 – 2036
stosunkiem głosów:

Za – 10

Wstrzymujące – 5

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie powołania 
Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia 
Komunalnego.

Pani Bogumiła Gołębiewska przedstawiła
projekt uchwały w sprawie powołania Komisji
Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego.
Poinformowała, że powołanie Komisji
podyktowane jest koniecznością zainicjowania
procedury tzw. komunalizacji wg przepisów



ustawy z dnia 10 maja 1990 r. Przepisy
wprowadzające ustawę o samorządzie
terytorialnym i ustawę o pracownikach
samorządowych. Zgodnie z przywołaną
ustawą mienie stanowiące własność Skarbu
Państwa, o ile spełniało zapisane w ustawie
kryteria, stało się w dniu 27 maja 1997r.
własnością Gminy Ciechanów. Potwierdzeniem
tego faktu jest, jednakże dopiero ostateczna
decyzja wojewody, mająca w tym przypadku
charakter deklaratoryjny.  W ramach
prowadzonej przez inspektora ds. gospodarki
nieruchomościami regulacji stanu prawnego
gruntów będących w użytkowaniu Gminy
Ciechanów a stanowiących przedmiot
własności Skarbu Państwa celowym jest
powołanie przedmiotowej komisji, której
podała skład. Sporządzone przez nią spisy i
karty inwentaryzacyjne komunalizowanych
działek po wyłożeniu do publicznego wglądu
przez okres 30 dni zostaną przekazane
Wojewodzie Mazowieckiemu. Pani
Gołębiowska poinformowała, że w Gminie
Ciechanów taka komisja została powołana
uchwałą RG z 30.12.1997 r., jednak w wyniku



śmierci dwóch z czterech członków komisji,
nastąpiła konieczność powołania nowej
komisji, której przedstawiła proponowany
skład.

Radny Kalman powiedział, że większość osób
składu komisji jest znany, ale nie wiemy, kto
to jest Pani Bogumiła Gołębiowska.

Pani Bogumiła Gołębiowska poinformowała –
Bogumiła Gołębiowska to ja.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia
Komunalnego.

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie na własność gminy 
nieruchomości gruntowej w miejscowości 
Pęchcin.



Pani Bogumiła Gołębiewska przedstawiła
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgodyna
nabycie na własność gminy nieruchomości
gruntowej w miejscowości Pęchcin.

Poinformowała, że jest to nieruchomość
gruntowa niezabudowana, oznaczona w
ewidencji gruntów i budynków numerem
działki 38/1, o powierzchni 0,1427 ha,
położona w miejscowości Pęchcin,
gm. Ciechanów, stanowi własność osoby
fizycznej. poinformowała, że w planie
zagospodarowania przestrzennego jest to
teren projektowanego rzemiosła, drobnego
przemysłu i usług uciążliwych., zgodnie z
planem, planowana szerokość dróg wynosi 12
m.

Zgodnie z wyceną wartość działki wynosi
8824,00 zł. Zakup działki zapewni możliwość
poszerzenia drogi gminnej G69 o numerze
120291W.

Radny Jezierski powiedział, że w większości
Gmina przejmuje drogi nieodpłatnie. Zapytał,



czy aż tak potrzebna jest ta droga,
poszerzenie jej do 12 m, żeby tyle pieniędzy
za nią płacić? Zaproponował, aby Rada Gminy
to przemyślała, dodał, że cały czas dążymy do
tego, żeby Gmina nie przejmowała dróg
odpłatnie tylko nieodpłatnie.

Pan Wójt poinformował, że częściowo ta droga
jest w gruncie prywatnym. Droga powstała
pod koniec lat 90-tych. Poinformował, że
poszerzenie istniejącej drogi jest konieczne,
aby móc pobudować oświetlenie uliczne czy
chodnik. W związku z tym jest to zasadne,
nawet jeśli chodzi o zapewnienie
bezpieczeństwa mieszkańcom.

Radny Kalman powiedział, że jeśli przyjmiemy
ten tok rozumowania, który Wójt przyjął, to
czemu konsekwentnie tej szerokości nie
doprowadzimy do ul. Płockiej, tam też są
zakłady przemysłowe? Dodał, że tam ruch
pieszych i pojazdów nie jest taki wielki. Wójt
skutecznie przeciwstawia się budowie
chodnika między Ciechanowem a Cedrobem i
tam jest trasa tranzytowa i jest duże



natężenie ruchu pojazdów, były też tam
wypadki, w tym śmiertelne. Tam Wójt o
bezpieczeństwo się nie zatroszczył, tylko w
tym przypadku.

Pan Wójt odpowiedział Radnemu, że się nie
przeciwstawia budowie chodnika od
Ciechanowa do Cedrobu.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody
na nabycie na własność gminy nieruchomości
gruntowej w miejscowości Pęchcin stosunkiem
głosów:

Za – 14

Przeciw – 1



Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawiewyrażenia 
zgody na zawarcie przez Gminę 
Ciechanów porozumienia międzygminnego w 
celu przygotowania i realizacji Strategii 
Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa 
Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 
Ciechanowa.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez
Gminę Ciechanów porozumienia
międzygminnego w celu przygotowania i
realizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego
dla Partnerstwa Miejskiego Obszaru
Funkcjonalnego Ciechanowa. Dokument
umożliwi w przyszłości skuteczną realizację
zintegrowanych projektów odpowiadających w
sposób kompleksowy na potrzeby i problemy
samorządów, zwiększy efektywność
przedsięwzięć realizowanych przez jednostki
samorządu terytorialnego w formie
współpracy partnerskiej. Strategia będzie
opracowywana w modelu partycypacyjnym,
będzie podlegać konsultacjom społecznym i



innym uzgodnieniom wynikającym z
obowiązujących przepisów oraz zostanie
przedłożona radom gmin do uchwalenia.

Radny Petrykowski zapytał co to jest Miejski
Obszar Funkcjonalny dla Ciechanowa?

Wójt odpowiedział, że zasada podobna do
RITu, te gminy, które bezpośrednio przylegają
do Ciechanowa: Sońsk, Gołymin, Opinogóra,
Gmina Ciechanów…

Radny Petrykowski przerwał wypowiedź Wójta
informując, że Sońsk nie przylega do
Ciechanowa.

Pan Wójt odpowiedział, że przylega.
Poinformował, że Marszałek podzielił na taki
obszar. Powiedział, że Gmina Regimin
wyłączyła się z tej grupy. Poinformował, że
Radni otrzymali dziś ankiety, które będą
potrzebne do opracowania Strategii, dodał, że
Strategia będzie opracowywana na podstawie
Strategii Gmin. Poinformował jakiego typu
będą realizowane inwestycje oraz podał skład
delegatów z Urzędu Gminy wskazany do grupy



działania. Powiedział, że sporządzona ankieta
praktycznie nie dotyczy mieszkańców Gminy
Ciechanów, ponieważ w większości usług
mieszkańcy korzystają w mieście.

Radny Petrykowski zapytał, czy przystąpienie
do Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego, to nie
jest początek wchłaniania Gminy przez
Miasto? Poinformował, w związku z
omawianym projektem uchwały, że nikt nie
pytał Radnych, czy chcą przystąpić do tego
partnerstwa. Zapytał, kiedy my przystąpiliśmy
do tego partnerstwa i kiedy Rada wydała
zgodę na przystąpienie do partnerstwa?

Pan Wójt odpowiedział, że nigdy Rada nie
wyrażała zgody i nigdy nie przystąpiliśmy do
partnerstwa, dodał, że to było zaplanowane
przez Urząd Marszałkowski, dodał, że my -ta
grupa, chce zlecić opracowywanie Strategii,
ponieważ do tej pory nie jest wypracowane na
jakich zasadach będą odbywały się prace.



Radny Petrykowski zapytał, czy Gmina
poniesie jakieś koszty związane z
opracowywaniem Strategii?

Pan Wójt odpowiedział, że Gmina nie ponosi
żadnych kosztów.

Radny Petrykowski zapytał, kto za to będzie
płacił?

Pan Wójt odpowiedział, że przejmuje to
Stowarzyszenie Miast Polskich.

Radny Petrykowski poinformował, że
analizował porozumienie, przypomniał, że nikt
nie pytał Radnych czy chcą być w tym
partnerstwie, Rada nie wyrażała zgody na
żadne partnerstwo, w tym porozumieniu nie
ma nic o zakończeniu tej współpracy, nie ma
nic o wycofaniu się z tej współpracy.

Pan Wójt odpowiedział, że takie zapisy będą
prawdopodobnie po przystąpieniu do
porozumienia. Dodał, że w każdej chwili
można zrezygnować.



Radny Petrykowski zapytał, czy musimy dziś
podejmować powyższy projekt?

Pan Wójt potwierdził. Poinformował, że w
dzisiejszej Sesji miał uczestniczyć Prezydent
Kosiński, który by udzielił więcej informacji
odnośnie partnerstwa. Jednak związku z
wycofaniem się z propozycji przejęcie dwóch
dróg, nie przybył na Sesję.

 

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody
na zawarcie przez Gminę Ciechanów
porozumienia międzygminnego w celu
przygotowania i realizacji Strategii Rozwoju
Ponadlokalnego dla Partnerstwa Miejskiego
Obszaru Funkcjonalnego Ciechanowa
stosunkiem głosów:

Za – 10

Przeciw – 2



Wstrzymujące – 3

Ad.  16 Wolne wnioski i zapytania.

Sołtys Osiecki zgłosił zły stan drogi przy ul.
Spokojnej w Gąskach, zgłosił brak wycinki
przydrożnych rowów oraz konieczność
przebudowy drogi przy ul. Partyzantów.

Radny Kalman zwrócił się do Wójta o
udzielenie odpowiedzi na zadane wcześniej
pytania.

Sołtys Rudnicki zapytał o wodociąg w
Niestumiu i chodnik przy ul. Polnej – co dalej?

Ad. 17 Odpowiedzi na pytania i wnioski.

Pan Wójt poinformował, że interpelacje
Radnych powinny być składane na piśmie.

Odnośnie zapytania dot. kary nałożonej w
prawie Sokołówka – w maju 2020 r. zostało
złożone wystąpienie pokontrolne i zalecenia
pokontrolne odnośnie Parku w Sokołówku.
Przez pandemię, która zabraniała wchodzenie



do lasów i parków, następnie w wyniku
śmierci pracownika, który prowadził tą
sprawę, uniemożliwiły zakończenie tej sprawy.

Odnośnie projektu przebudowy wodociągu –
prawdopodobnie w ciągu miesiąca projekty
zostaną ukończone. Odnośnie chodnika –
środki nie zostały zabezpieczone w budżecie
gminy, ponieważ liczyliśmy na środki z
Polskiego Ładu.

Ad. 18 Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim za przybycie i zamknął XLIII Sesję
Rady Gminy Ciechanów.

 

  
Protokołowała                                                                 
   Przewodniczący Rady Gminy

  Małgorzata
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Eugeniusz Olszewski



 


